
Korte weergave (digitale) raadscommissie 12 mei 2020 
  

 Opening en mededelingen 

De commissies besluit - met steun van 8 van de 15 commissieleden/raadsledenen op voorstel 

van de heer Hoogerheide (Texels Belang) - dat, in afwijking van de verordening die het werk 

van de raad regelt, de regel 'per agendapunt, per fractie één spreker' wordt losgelaten voor 

deze vergadering. 

 

 Vaststelling agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

N.a.v. het feit dat de eerder aangekondigde inspreker bij de Publieksrondvraag niet meer op 

de agenda staat, vraagt de heer Veltkamp (PvdA pro Texel) waarom dat is; wethouder 

Vlaming geeft aan dat het verzoek dat voorligt (sporter met A-status in de Sporthal laten 

trainen) afwijkt van hetgeen is toegestaan (de Sporthal behoort niet tot de aangewezen hallen 

waar dit nu wèl mag). Er is een verzoek gedaan aan het bevoegd gezag (de burgemeester van 

Alkmaar) of er iets mogelijk is. 

 

 Vaststelling verslag vorige raadscommissie 3 en 4 maart 

De verslagen worden unaniem en ongewijzigd vastgesteld.  

  

 Informatie vanuit de burgemeester over Openbare Orde en Veiligheid 

Burgemeester Uitdehaag deelt mee dat er vanaf morgen een brief wordt uitgereikt aan 

Texelaars en toeristen, breed ondertekend (burgemeester, VVV, TOP, TESO et cetera); in de 

brief worden gasten welkom geheten maar ook maatregelen uitgelegd die Texel veilig kunnen 

houden. 

 

Ideeën vanuit de vergadering: 

De heer Van Sijp (VVD): zorg dat ook niet-VVV logiesvertsrekkers de brief ter beschikking 

krijgen? (dat wordt bevestigd) 

De heer Schuiringa (VVD): bereik iedereen via aangifte toeristenbelasting? 

De heer Veltkamp (PvdA pro Texel): stel een mailadres open waar bijvoorbeeld ondernemers 

(of raadsleden) die ook ideeën hebben over de 1,5 economie hun idee kwijt kunnen 

(burgemeester Uitdehaag zegt dit toe) 

 

 Vaststellen bestemmingsplan reparatieplan Buitengebied Postweg 10 en 216 

Toezeggingen: 

N.a.v. een vraag van mevrouw Van de Wetering (D66), over hoe het college kan uitleggen dat 

zij oordeelde dat bij dit parkje sprake is van 'landschappelijke inpassing' (het is nogal open en 

bloot zichtbaar), geeft wethouder Kooiman aan dat hij hier schriftelijk op terug komt. 

 

Resultaat: BESPREEKSTUK raadsvergadering 27 mei 

 

 Bijdrage in Zoete Toekomst Texel 

Toezeggingen: 

N.a.v. twee vragen van de heer Ran (VVD) zegt wethouder Kooiman toe om (1.) de tekst van 

het concept-raadsbesluit aan te passen (concreet: daarin het voorbehoud noemen dat geldt 

voor het project, namelijk: doorgaan subsidie Waddenfonds is essentieel; dit wordt eind mei 

pas duidelijk) en (2.) schriftelijk uit te leggen waarom de € 75.000 die in totaal nodig is (3 jaar 

jaarlijks 25.000) in één keer beschikbaar wordt gesteld. 

 

Resultaat: BESPREEKSTUK raadsvergadering 27 mei 



 

 Autorisatie besluit Postweg - Nieuwlanderweg 

 Toezeggingen: 

N.a.v. een vraag van mevrouw Van de Wetering (D66) komt wethouder Kooiman terug 

op het volgende: Soms wordt een beeld geschetst bij bepaalde voorstellen, dat de raad 

helpt bij het accorderen van een plan. Soms wordt dan later, in de uitvoering, de 

uitstraling toch anders (zoals bij de eerste tekeningen van de bierbrouwerij, destijds, 

leuke bouw). Angst ook hier: prachtig filmpje, met o.a. aansprekende fietspaden 

(zandkleurig met schelpen). Maar: dit is een Voorlopig Ontwerp. Hoe zorg je als 

gemeenteraad dat het ook echt zo wordt dan wel dat je geïnformeerd wordt als het 

anders wordt? 

 N.a.v. een vraag van de heer Rutte (CDA) geeft wethouder Kooiman aan dat voor de 

situatie waarbij een fietsoversteek is gesitueerd bij een afslag voor landbouwverkeer 

een oplossing zal worden gezocht. 

 N.a.v. vragen van mevrouw Koot (Texels Belang) zegt wethouder Kooiman toe dat de 

raad dat de gemeenteraad 4 wekelijks van de voortgang op de hoogte wordt gehouden. 

 N.a.v. een vraag van de heer Marseille (GroenLinks) zegt wethouder Kooiman toe dat 

hij schriftelijk antwoord zal geven op de vraag hoeveel van de € 350.000 die nu aan 

voorbereidingskosten is uitgegeven opnieuw moet worden besteed, als de aanpak van 

de Nieuwlanderweg en Postweg nog even op de plank blijft liggen? 

 

Resultaat: BESPREEKSTUK raadsvergadering 27 mei. 

 

 Aansluiting RHCA bij werkgeversvereniging WSGO 

 

Resultaat: HAMERSTUK raadsvergadering 27 mei. 

 

 Concept begroting GR De Waddeneilanden 2021 en Rekening 2019 

 

Afspraak: 

Na inbreng van de fracties blijkt allereerst dat de Waddensamenwerking belangrijk wordt 

gevonden, maar ook dat er breed gevoeld wordt dat het echt beter moet, qua wijze van 

begroten o.a. Het is te weinig helder wat er met het geld dat nu beschikbaar moet worden 

gesteld dan zal worden gedaan (het Programmaplan volgt pas later dit jaar) en wat is bereikt 

met al eerder ingezette gelden. 

In het Fractievoorzittersoverleg van 13 mei zal, na een voorstel van de heer Veltkamp (PvdA) 

en de heer Witte (Texels Belang), bekeken worden of er gezamelijke wensen en bedenkingen 

kunnen worden opgesteld t.a.v. de begroting. 

 

Vervolg: BESPREEKSTUK raadsvergadering 27 mei. 

 

 Procedure perspectiefnota 2021 

 Toezeggingen: 

N.a.v. vragen van de heer Soyer (GroenLinks) en de heer Van de Belt (PvdA pro 

Texel) zegt wethouder Huisman toe dat de raad in september kan spreken over 

keuzes/ financiële kaders t.b.v. de begroting 2021. (wethouder Huisman geeft tevens 

aan dat hiervoor géén amendement nodig is op de tekst (nu: 'Integrale behandeling 

Begroting 2021 in november', zonder dus een verwijzing naar een kaderstellend 

gesprek/debat in september). 

 

 
 

 N.a.v. een vraag van mevrouw Koot (Texels Belang) geeft wethouder Huisman aan dat 



zij ingaande 1 juni de raad maandelijks zal informeren over belangrijke kengetallen 

zoals: toeristenbelasting, parkeergeld, aantal bijstandsuitkeringen (en: raadsleden 

mogen ook gedachten over toevoegen van bepaalde kengetallen aan haar meegeven). 

Deze getallen zullen ook worden afgezet tegen diezelfde getallen van vorig jaar, na 

een verzoek daartoe van mevrouw Hin-Hin (Texel 2010)  

 De commissie spreekt, op voorspraak van de voorzitter de heer Zegeren uit dat een 

compliment op zijn plaats is voor iedereen die keihard buffelt om Texel in bedrijf te 

houden en de raad van informatie te voorzien om de nodige beslissingen te kunnen 

nemen. 

 

Vervolg: BESPREEKSTUK raadsvergadering 27 mei. 

 

 Motie GroenLinks en CDA Kaders voor opwekking zonne-energie 

 

Vervolg: indiening. Al dan niet, van de motie op 27 mei is aan de fracties zelf.  

  

 Rondvraag 

 

De heer Hoogerheide (Texels Belang): 

Verheugend dat de zwembaden weer open mogen. Besluitvorming over de tarieven vindt plaats 

op 26 mei 2020; het is belangrijk dat deze bekend worden. De voorzitter geeft aan dat dit zal 

gebeuren. 

 

De heer Soyer (GroenLinks): 

Texelse kerken hebben brief gestuurd aan het college. Ze bieden aan een aantal kinderen uit 

de Griekse vluchtelingenkampen op te nemen. Wat zal reactie van het college hierop zijn? Ook 

hierop geeft de voorzitter aan dat de raad de beschikking zal krijgen over de antwoord-brief. 

 

Mevrouw Verseput (CDA): 

Omdat het niet voor iedereen duidelijk is: kan bekend gemaakt worden wanneer iemand de 

Texelse handhavers moet bellen en wanneer de politie (bij het doen van meldingen van 

overtredingen). Wie doet wat, wanneer? 

 

Sluiting om 23:15 (met een compliment!) 

De VOORZITTER geeft aan dat het lastig blijft om digitaal goed te discussiëren; hij dankt ieder 

voor de inbreng en medewerking en dankt ook de ICT, die heeft verzorgd dat 160 mensen 

vanuit huis vlekkeloos door konden en kunnen werken. 

 

  

 


